

DPB-100平板式泡罩包装机

DPB-100 Plate Type Blister Packing Machine

产品介绍:

本产品适用于医院制剂室、中小型制药厂、保健品厂、食品、电子、五金等行业中多种块状物及液体的包装，具有机型小巧、操作方便、功能齐全、版程可调、经久耐用等特点。具有防潮、防尘、提高产品包装档次、增加附加价值之功效，适宜小批量多品种的生产。

The product is specially designed for hospital dosage room, laboratory institute, health care product, middle-small pharmacy factory, and featured by compact machine body, easy operation, stroke adjustable, long durability etc. It can protect the material from steam or dust, improve product packing degree, and increase the additional value. The machine is used to produce small quality and many kinds of products.

性能特点:

- 自动下料，可根据用户的要求设计各种模具及下料器
- 行程可调，模具定位肖定位，更换模具方便，接触式加热，正压吹泡机械拉伸成型
- 可选择切线压痕、打批号及废料回收装置
- 汽缸热封，停机热封模自动分离、不会烫伤包装物，延长机械使用寿命
- The material is fed automatically. The mould and feeding equipment can be designed as user's requirements.
- Travel scope can be adjusted. Mould is located by located groove so that it's easy to change mould. The machine heats the PVC through conduction and forms it through pressing and frothing.
- The equipment of trace pressing, batch number printing and scrap-collecting can be chose.
- The heating moulds will automatically separate when the machine stops, which contributes to protect the material between them and extend the machine's life.



技术参数 Main Technical Parameter

冲裁次数 Cutting Frequency	8-35times/min
生产能力 Capacity	600-2100strip/h
最大成型面积及深度 Max shaping areas and depth	100 × 60 × 15 mm
标准行程范围 Stroke	20-70mm (可按用户要求设计 can be manufactured as user's requirements)
标准版块 Standard Sheet	80 × 57、80 × 35、105 × 42、105 × 55 mm (可按用户要求设计 can be manufactured as user's requirements)
空气压力 Air Pressure	0.5mpa-0.7mpa 0.15m3/min
总电源 Total power	380V/220V 50Hz/ 60Hz 1.8kw
主电机功率 main motor powe	0.55 KW
PVC硬片 PVC hard pieces	0.15-0.5 × 80 mm
PTP铝箔 PTP Aluminum Foil	0.02-0.035 × 80 mm
透析纸 Dialysis Paper	50-100g × 80 mm
外形尺寸 Overall Dimensions	1560 × 460 × 890 mm
整机重量 Weight	380 kg